
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 22. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 108
Forslag til folketingsbeslutning om at hæve maksimumsbeløbet for alment byggeri i ho-
vedstadskommuner og Aarhus Kommune hurtigst muligt i 2025.
Af Søren Egge Rasmussen (EL) m.fl.

Spørgsmål 4
Kan ministeren oplyse, hvor mange penge kommunerne har ydet i grundkapitaltilskud til 
etablering af alment boligbyggeri i de seneste fem år? I svaret bedes ministeren opgøre 
beløbet pr. år og hvis muligt konkretisere, om der har været tale om almene familieboli-
ger, ungdoms- og kollegieboliger eller ældre- og plejeboliger. Svaret bedes opgjort samlet 
samt for kommunerne København, Frederiksberg og Aarhus.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Andersen (LA).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. maj 2025.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carl.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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